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Referat fra Radiograf Rådets Regionsbestyrelsesmøde 
Region Nordjylland 

23. august 2022 
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden 
2. Gensidig orientering 
3. Bemærkninger til sidste RB-referat 
4. Regionens regnskab 
5. Bemærkninger til HB-referat (14-15/6-22) 
6. Drøftelse af RB’s suppleanters og TR’s forventninger 
 til RB 
7. Radiograf Rådets hjemmeside 
8. Status på Zoo-arrangement (29/9-22) 
9. Gennemgang af punkter til HB-møde (25/8-22) 
10. RB-seminar (14-15/9-22) 
11. Evt. 
 
Møde afholdt i mødelokale, 14. sal, Sygehus Nord 
Ordstyrer: Karina 
Referent: Johan 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 
2. Gensidig orientering 
 
Aalborg: Der er slået 3 faste fuldtidsstillinger op, og der har lige været samtaler. De besættes i løbet af 
oktober/november. Der er startet 1 ny vejleder. 
 
Der lukkes for hjemtagsundersøgelser, så der kan afvikles afspadsering, som er ved at hobe sig op. 
 
Susanne har deltaget i et givtigt TR-netværksmøde for radiograf-TR i Region Nordjylland. 
 
Hobro/Farsø: Der er startet en ny vejleder i Farsø. Sommerferieafviklingen er gået rigtig godt. 
 
Frederikshavn:  
 
RSD: Bestyrelsen er så småt ved at starte op efter sommerferien. SLS (Sygeplejestuderendes 
Landssammenslutning) har indkaldt alle relevante sundhedsuddannelser til fællesmøde omkring den 
kritiske situation omkring optag af studerende. Ikke alle uddannelser mærker faldet i ansøgere lige stærkt, 
men det er vigtigt at alle deltager, da det er en problemstilling der potentielt kan/vil ramme uddannelserne 
på sigt. 
 
UCN: Der er stor bevågenhed til det kommende Uddannelsestopmøde, hvor bl.a. Karina deltager sammen 
med ledere og en vejleder fra Aalborg. 
 

Mødedeltagere 
Susanne Kornbeck Thomsen, Aalborg Universitetshospital, Afsnit Nord 
Johan Tandrup Kensler, Aalborg Universitetshospital, Afsnit Syd 
Camilla Holmberg Bahnsen, Sygehus Vendsyssel, Frederikshavn 
Anders Juul Pedersen, Aalborg Universitetshospital, Afsnit Syd 
Jan Rune Lind Sørensen, Sygehus Vendsyssel, Frederikshavn 
Kristine Christensen, Aalborg Universitetshospital, Farsø 
Karina Baadsgaard Christensen, Aalborg Universitetshospital 
Josephine Vadgaard, RSD 
 
Thomas Hessellund, Sygehus Vendsyssel, Hjørring 
Marianne Schmidt Madsen, Aalborg Universitetshospital, Afsnit Nord 
Elisabeth Jensen, Aalborg Universitetshospital, Afsnit Nord 
Margrethe Pedersen, Aalborg Universitetshospital, Afsnit Syd 
Pia Grennerod Alexandersen, Sygehus Vendsyssel, Hjørring 



Referat #93 2 

I september afholdes et dialogmøde mellem de uddannelsesansvarlige og de nye studerende. Dette er et nyt 
tiltag, hvor der kan forventningsafstemmes. 
 
Det øgede optag i klasserne er blevet godkendt, og der bliver udvidet med en ekstra vejleder fra foråret 
2024. 
 
3. Bemærkninger til sidste RB-referat 
Ingen bemærkninger. 
 
4. Regionens regnskab 
Alle økonomiske poster for første halvår er påført, og der er fin økonomi. Næste store post bliver Zoo-
arrangementet i september. 
 
5. Bemærkninger til HB-referat (14-15/6-22) 
Ingen bemærkninger. Meget af det, der blev arbejdet med er det samme som kommer til at gå igen ved RB-
seminaret i september. 
 
6. Drøftelse af RB’s suppleanters og TR’s forventninger til RB 
Der var desværre afbud fra de TR, som ikke allerede er med i RB, og kun 1 suppleant havde mulighed for at 
deltage. 
 
Der kom dog lidt frem omkring forventningerne fra RB-suppleanter til RB. 
Forventningerne er: 
- at suppleanterne bliver kontaktet når der er behov for fremmøde.  
- at suppleanterne får tilsendt dagsorden og referater, så de kan forberede sig i tilfælde af afbud.  
- at suppleanterne deltager på lige fod med øvrige medlemmer. 
 
7. Radiograf Rådets hjemmeside 
Johan deltog i onlinemøde i juni, hvor HBs hjemmesidegruppe gennemgik status. Den nye hjemmeside 
udvikles af firmaet Rommel.dk. Umiddelbart får de frie hænder til at designe, men de vil læne sig op af 
meget af det nuværende, og regionerne og RSD får - ligesom der er nu - deres egne undersider. Lederne blev 
tilbudt en underside, men har ikke behovet, men hvis dette opstår kan de sagtens få det oprettet. 
 
Der kommer en tidsplan, og gruppen følger arbejdet, og får adgang til en testside, som de kan kommentere 
på. Umiddelbare opstart er november 2022. 
 
Når vi skal have materiale lagt ind, sender vi det til Camilla Arnsberg eller Michael Hessner på kontoret, så 
sørger de for at det kommer på hurtigst muligt. 
 
Der foreslås, at der de kommende RB-møder kommer et punkt på dagsordenen med ”Status på ny 
hjemmeside”. 
 
8. Status på Zoo-arrangement (29/9-22) 
P.t. er der 34 tilmeldte, og Susanne sender ny reminder ud. Der er et max-antal på omkring de 50, så der er 
stadig ok med ledige pladser. 
 
9. Gennemgang af punkter til HB-møde (25/8-22) 
Ingen kommentarer til punkterne. 
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10. RB-seminar (14-15/9-22) 
RB har et par forslag til ændret program, som vil gøre det muligt at tage hjem allerede efter frokost på 
andendagen. Transporttiden er i forvejen meget lang, og uden ændringer vil deltagerne først være hjemme 
hen under aften! Med ændringerne kan deltagerne være tilbage i Aalborg om eftermiddagen, og har så 
mulighed for at deltage i et socialt arrangement. 
 
11. Evt. 
Intet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De kommende Regionsbestyrelsesmøder i Radiograf Rådet afholdes: 
 
14.-15. sept. RB-seminar 
 
25. oktober kl. 16.00-18.00 i mødelokale 1 (2. sal), Aalborg Universitetshospital, Afsnit Syd 
 
25. november kl. 16.00-18.00 sted følger senere (efterfølgende spisning) 


